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Protokół nr XLVI/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 28 czerwca 2018 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 18.00 - 20.00 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu XLV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje.  

8. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie prawa 

wieczystego użytkowania nieruchomości. 

9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 

nieruchomości gruntowych. 

10. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

11. Projekt uchwały w sprawie: zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

12. Projekt uchwały w sprawie: zasad i trybu postępowania o udzielenie spółkom 

wodnym dotacji z budżetu Gminy i sposobu jej rozliczania. 

13. Projekt uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Lwówek w 2018r. 

14. Projekt uchwały w sprawie: dopłat do ceny wody oraz odbioru ścieków dla 

wybranych taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Lwówku sp. z o.o. w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzenia ścieków. 

15. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu. 
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16. Projekt uchwały zmieniający: Uchwałę Nr XLI/245/2017 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2018 w gminie Lwówek. 

17. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy 

Lwówek. 

18. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr XLI/248/2017 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2018 rok. 

19. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

20. Odpowiedź na interpelacje. 

21. Wolne głosy i wnioski. 

22. Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku dokonał Przewodniczący 

Rady Pan Piotr Przewoźny witając radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza 

i Skarbnika Gminy oraz uczestniczące w obradach społeczeństwo i przybyłe media. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Na sali obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku obecnych jest 15 radnych, na 

ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem Przewodniczący oznajmił, że Rada jest 

władna do odbycia obrad sesyjnych i podejmowania uchwał. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z protokołem z obrad XLV sesji Rady 

Miejskiej. 

Przewodniczący stwierdził, że do tego protokołu nie wpłynęły żadne propozycje 

zmian, dlatego poprosi radnych o przyjęcie go w drodze głosowania. 
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Protokół z XLV sesji Rady Miejskiej w Lwówku, radni przyjęli 14 głosami „za”, 

przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Do przedstawionego porządku obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku nie 

wniesiono żadnych poprawek i radni przyjęli go 14 głosami „za”, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 25.05.2018 DO 28.06.2018 

 

Burmistrz spotkał się z: 

− Panią Renatą Kończak w sprawie zamiany gruntów – dotyczy wsi Zgierzynka, 

− Panem Grzegorzem Kaminskim przedstawicielem firmy Propolis Consulting 

w sprawie doradztwa finansowego dla gminy, 

− Przedstawicielami firmy INEA w sprawie skanalizowania Rynku światłowodem, 

− P. Henrykiem Helwingiem w sprawie ew. wsparcia finansowego na organizację 

Mistrzostw Polski w Wyplataniu Wikliny, 

− P. Kingą Fogel z gazety „Dzień Nowotomysko-Grodziski” w sprawie wydania 

albumu o jednostkach OSP, 

− Dyrektorem M-GOK oraz p. Szymonem Koniecznym w sprawie kina za rogiem. 

 

Burmistrz wziął udział w:  

− VIII Igrzyskach Letnich dla Osób z Niepełnosprawnością, 

− Otwarciu Harcerskiego Rajdu Powstańczego, 
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− XVI Festynie Zaprzyjaźnionych Wsi w Posadowie, 

− Podpisaniu umowy na „Szatnia na medal” UMWW, 

− Podpisaniu umowy na projekty Stowarzyszenia Nasz Dom – Lipka Wielka oraz 

Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Chmielinko w programie Działaj Lokalnie Polsko-

Amerykańskiej Fundacji Wolności, 

− Uroczystościach „Dyliżans Niepodległości - Parada na 100-lecie odzyskania 

niepodległości Polski” w gminie Pniewy, 

− Zawodach wędkarskich dla dzieci i młodzieży o „Puchar Burmistrza MiG 

Lwówek”, 

− Festynie Ekologicznym organizowanym przez Zespół Szkoły i Przedszkola 

w Pakosławiu i ZGK, 

− Naradzie koordynacyjnej w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

w sprawie ścieżki rowerowej Trzciel-Bolewice, Bolewice-Pniewy, 

− Festynie Ekologicznym w Pakosławiu, 

− Uroczystości z okazji 60-lecia parafii w Zębowie, 

− Uroczystości z okazji XXV-lecia konsekracji kaplicy w Koninie, 

− Zawodach wędkarskich dzieci i młodzieży o Puchar Burmistrza MiG Lwówek, 

− Naradzie na temat drogi w Wymyślance, 

− Organizowanym przez SP w Zębowie Dniu Patrona, 

− Odbiorze technicznym dróg w Komorowicach i Zgierzynce, 

− Podsumowaniu kontroli zarządczej, 

− Podpisaniu umów na ubezpieczenie majątku gminy, 

− Posiedzeniu Zarządu Stowarzyszenia Współpracy Gminy Lwówek z Zagranicą, 

− Uroczystości zakończenia roku szkolnego w ZSPiP w Chmielinku oraz 

w Gimnazjum, 

− Pogrzebie byłego proboszcza Lwówka ks. Ekspedyta Błaszczyk, 

− Radzie Nadzorczej Zakładu gospodarki Komunalnej w Lwówku. 

 

W imieniu Burmistrza Sekretarz  wziął udział w: 

− Wręczaniu nagród uczestnikom konkursu organizowanego przez Powiatową Stację 

Sanitarno-Epidemiologiczną dla uczniów ZSPiP w Zębowie. 
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Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

− (18) w sprawie wyznaczenia Inspektora Ochrony Danych w Urzędzie Miasta 

i Gminy Lwówek, 

− (19) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy przeniesień w planie 

wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej, 

− (21) w sprawie upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lwówku do prowadzenia postępowań i wydawania rozstrzygnięć 

dotyczących świadczenia „Dobry start”, 

− (23) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dot. przeniesień środków 

w planie wydatków. 

 

Rozstrzygnięto przetarg na: 

− Dostawę autobusu 18-osobowego (17+1), przystosowanego do przewozu osób 

niepełnosprawnych, z możliwością przewożenia 1 osoby na wózku inwalidzkim. 

Wpłynęły 4 oferty. Najkorzystniejszą złożyła firma: POLSTER Sp. z o.o. Sp. K. 

z Piły z ceną 194.647,50 zł. 

− Budowę budynku garażowo – gospodarczego dla OSP Linie – Etap I tj. obiekt 

w stanie surowym zamkniętym. Najniższą cenowo ofertę złożył: Usługowy Zakład 

Murarski Jacek Wachowiak z Zębowa z ceną 158 900,00 zł. 

− Przebudowę drogi gminnej nr 383522P w miejscowości Pakosław – Etap II, na 

odcinku o długości 999mb; od km 0+000 do km 0+999. Najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma P.P.U.H. KRZYCH-POL Glinno 

 

Rozdysponowano środki w otwartym konkursie ofert na „Letni wypoczynek 

dzieci i młodzieży 2018 r.” 

 

1 Stowarzyszenie Aktywna wieś Zębowo 4 800 zł 

2 Uczniowski Klub Sportowy „ ISKRA” 4 100 zł 

3 Parafia Rzymskokatolicka  pw.  NMPW w Lwówku 4 800 zł 

4 Stowarzyszenie Nasze Brody 5 000 zł 

5 Stowarzyszenie „Bródki nasza wieś aktywna 500 zł 

6 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Wielkopolska Hufiec 

Nowy Tomyśl 
5 500 zł 
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7 Towarzystwo Gimnastyczne „SOKÓŁ” Brody 1 000 zł 

8 " Uczniowski Klub Sportowy GRYF " 4 300 zł 

 RAZEM 30.000 zł 

 

 

Radny Krzysztof Czarkowski zadał Burmistrzowi pytanie czego dotyczyło 

posiedzenie Rady Nadzorczej ZGK Lwówek Sp. z o.o. 

Burmistrz poinformował, ze nie był organizatorem tego posiedzenia. przebywał tam 

na podstawie zaproszenia. W trakcie, gdy był obecny na ww. posiedzeniu, 

omawiano sytuacje finansową Spółki za ostatnie 5 miesięcy. Dyskutowano także 

nad możliwościami odzyskania pieniędzy niesłusznie wypłaconych, zdaniem NIK, 

Panu KK. Na spotkaniu poruszono też kwestię bieżących inwestycji oraz sytuacje 

z taborem służącym do odbioru i wywozu odpadów stałych z gospodarstw 

domowych. 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

 

W trakcie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku interpelacje pisemne zgłosił 

radny Czarkowski.  

Interpelacje załączone są do protokołu. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Lwówku, Pan Piotr Długosz powiedział, że 

szczegółowe odpowiedzi na interpelacje Radny otrzyma na piśmie w ustawowym 

terminie. Odnosząc się do interpelacji należy jednak stwierdzić, że taryfy na 

zbiorowe dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków obecnie zatwierdzane są 

przez Dyrektora Regionalnego Zarządu Wody Polskie. Co się tyczy decyzji 

o usunięciu odpadów składowanych na terenie byłej żwirowni w Grońsku, to 

Samorządowe Kolegium Odwoławcze w swojej decyzji podało przyczyny, które 

doprowadziły do unieważnienia decyzji, oraz wskazało dalszy sposób postępowania. 

Należy więc ponownie rozpatrzyć sprawę usuwając zauważone przez SKO 

nieprawidłowości. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 

prawa wieczystego użytkowania nieruchomości. 
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Burmistrz wyjaśnił, że właściciel sąsiedniej działki zwrócił się do niego 

z wnioskiem o wykupienie przedmiotowej nieruchomości. Do 2013 roku jej 

użytkownikiem wieczystym były Polskie Koleje Państwowe S.A. Oddział 

Gospodarowania Nieruchomościami w Poznaniu. Na podstawie aktu notarialnego 

z dnia 17 czerwca 2013r.użytkownikiem wieczystym wymienionej nieruchomości 

stała się Gmina Lwówek, właścicielem Skarb Państwa. Zakup ww. działki umożliwi 

nabywcy dojazd z drogi publicznej do jego obecnej działki. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są w ww. temacie pytania. Ponieważ 

radni nie zabrali głosu, w związku z tym Wiceprzewodniczący Rady Pan 

Kasperczak odczytał opinię stałych Komisji Rady, która jest pozytywna. 

Przystąpiono do glosowania uchwały. 

Uchwała nr XLVI/288/2018 w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 

prawa wieczystego użytkowania nieruchomości, została przyjęta jednogłośnie 15 

głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 

nieruchomości gruntowych. 

 

Burmistrz, Pan Piotr Długosz wyjaśnił, że również w tym przypadku zbycie 

przedmiotowej działki odbędzie się w trybie bezprzetargowym, ponieważ działka ta 

sąsiaduje bezpośrednio tylko z przyszłymi nabywcami. W przeszłości była to droga 

dojazdowa do pól, która dzisiaj nie jest już użytkowana, znajduje się pośrodku pól 

osób zainteresowanych jej nabyciem. W interesie gminy nie jest dalsze 

utrzymywanie tej drogi, która i tak jest już praktycznie włączona w otaczające je 

grunty orne. Jest więc to uregulowanie stanu zastałego. 

Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny zwrócił się z pytaniem do radnych czy są 

jeszcze jakieś zapytania w ww. temacie. Z uwagi, iż nikt nie zabrał głosu 

Przewodniczący poprosił Wiceprzewodniczącego o odczytanie opinii Stałych 

Komisji Rady. Ww. opinia była jednogłośnie pozytywna. 

Przystąpiono do glosowania uchwały. 

Uchwała nr XLVI/289/2018 w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 

nieruchomości gruntowych, została przyjęta przez radnych jednogłośnie 15 

głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy, Pan Długosz poinformował, że nabycie przedmiotowej 

działki jest konieczne ze względu na potrzebę zapewnienia dojazdu do prywatnej 

posesji, poprzez połączenie działki nr 1142 z drogą oznaczoną jako działka nr 94/3 

będącą droga gminną. 

Z właścicielką gruntu przeprowadzone zostały uzgodnienia w sprawie nabycia na 

rzecz Gminy Lwówek, za kwotę ustaloną przez rzeczoznawcę majątkowego. 

Działka ma powierzchnię 133 m2. 

Radni nie wnieśli zapytań. Wiceprzewodniczący odczytał opinię ze Stałych Komisji 

Rady, która jest jednogłośnie pozytywna. Następnie przystąpiono do głosowania 

uchwały. 

 

Uchwała nr XLVI/290/2018 w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości, została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za” i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Burmistrz oznajmił radnym, że dzień przed sesją odbyło się posiedzenie Rady 

Powiatu Nowotomyskiego, podczas którego podjęto uchwałę o przekwalifikowaniu 

ul. St. Wittmanna z drogi powiatowej na drogę gminną. Ponieważ chcemy 

w przyszłości tą ulice modernizować, a gminie łatwiej będzie pozyskać środki, 

zasadnym jest przejęcie tej ulicy, tym bardziej, że i tak zimowe utrzymanie 

wspomnianej drogi leży po stronie gminy. Powiat, w celu zrekompensowania nam 

przejęcia tej niezmodernizowanej drogi, na wspomnianej sesji zapisał w uchwale 

budżetowej kwotę 500 tys. zł, jako środki. które chce przekazać gminie Lwówek. 

Kwotę tą proponuję rozdysponować w sposób następujący: 

- 40 tys. zł na wykonanie projektu odwodnienia i przygotowanie dokumentacji dla 

pozyskania dofinansowania na ul. St. Wittmanna w Lwówku, 

- 230 tys. zł. na budowę parkingu buforowego między ulicami Gimnazjalna 

i Sczanieckiej, 
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- 230 tys. zł. na dokończenie ul. Lipowej w Zębowie. 

Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny zwrócił się z pytaniem do radnych czy są 

jakieś zapytania w ww. temacie. Z uwagi, iż nikt nie zabrał głosu 

Wiceprzewodniczący odczytał opinię Stałych Komisji Rady. Ww. opinia była 

pozytywna (13 głosów „za”, przy 1 głosie wstrzymującym się). 

Przystąpiono do glosowania uchwały. 

Uchwała nr XLVI/291/2018 w sprawie: zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych, została przyjęta przez radnych 13 głosami „za” przy 2 głosach 

wstrzymujących się i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: zasad i trybu postępowania o udzielenie 

spółkom wodnym dotacji z budżetu Gminy i sposobu jej rozliczania. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Lwówek poinformował Radnych, że od 1 stycznia 2018 r. 

zmieniły się przepisy w sprawie udzielenia dotacji celowej spółkom wodnym na 

bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych oraz na finansowanie lub 

dofinansowania inwestycji. Zasady udzielania dotacji celowej, a także tryb 

postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania określa 

w drodze uchwały organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego. Udzielenie 

dotacji następuje na podstawie umowy zawartej przez jednostkę samorządu 

terytorialnego ze spółką wodną. Spółka ubiegająca się o dotację musi spełnić 

określone warunki wyszczególnione w § 2 proponowanej uchwały. 

Dotacja dla spółek wodnych stanowi pomoc publiczną lub pomoc de minimis, 

w związku z powyższym jej udzielenie następuje z uwzględnieniem warunków 

dopuszczalności tej pomocy określonych w przepisach prawa Unii Europejskiej. 

Radni nie wnieśli zapytań. Wiceprzewodniczący odczytał opinię ze Stałych Komisji 

Rady, która jest pozytywna (12 głosów „za”, przy 1 głosie wstrzymującym się i 1 

głosie przeciw). Następnie przystąpiono do głosowania uchwały. 

Uchwała nr XLVI/292/2018 w sprawie: zasad i trybu postępowania o udzielenie 

spółkom wodnym dotacji z budżetu Gminy i sposobu jej rozliczania, została 

przyjęta przez radnych 13 głosami „za” przy 1 głosie przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym się i stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 

i gminy Lwówek w 2018r. 

 

Burmistrz przypomniał Radnym, że ta uchwała była już podejmowana wzorem lat 

ubiegłych, podczas lutowej sesji Rady Miejskiej w Lwówku. Niestety tym razem 

Wojewoda Wielkopolski zakwestionował nam w niej jeden zapis. Zarzucił 

mianowicie brak wskazania konkretnego wykonawcy - gabinetu weterynaryjnego - 

świadczącego na rzecz gminy usługi w przypadku zdarzeń drogowych. Niniejsza 

uchwała w § 11 wskazuje takiego wykonawcę. Tym samym wypełniamy zalecenia 

wojewody. 

Radni nie wnieśli zapytań. Przewodniczący poprosił o odczytanie opinii Stałych 

Komisji, która była jednogłośnie pozytywna. 

Przystąpiono do glosowania uchwały. 

Uchwała nr XLVI/293/2018 w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy 

Lwówek w 2018r., została przyjęta przez radnych 14 głosami „za” przy 1 głosie 

wstrzymującym się i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie: dopłat do ceny wody oraz odbioru ścieków 

dla wybranych taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzenia ścieków. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Lwówek przypomniał Radnym, że taryfy za zbiorowe 

dostarczenie wody i odprowadzenie ścieków, po zatwierdzeniu ich przez Dyrektora 

Regionalnego Zarządu Wody Polskie, są takie same jak poprzednio obowiązujące. 

Aby zachować dla naszych mieszkańców te same ceny końcowe, Burmistrz 

zaproponował Radnym przyjęcie takich samych dopłat do stawek za wodę i ścieki. 

Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny zwrócił się z pytaniem do radnych czy są 

jakieś zapytania w ww. temacie. Ponieważ nikt nie zabrał głosu 

Wiceprzewodniczący odczytał opinię Stałych Komisji Rady. Ww. opinia była 

jednogłośnie pozytywna. 

Przystąpiono do glosowania uchwały 
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Uchwała nr XLVI/294/2018 w sprawie: dopłat do ceny wody oraz odbioru ścieków 

dla wybranych taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzenia ścieków, została przyjęta przez radnych 14 głosami 

„za”, przy 1 głosie przeciw i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy zgłosił autopoprawki, prosząc Sekretarza gminy o ich 

sprecyzowanie. 

Sekretarz wyjaśnił, że zmiany nie wnoszą nic merytorycznego do treści uchwały. 

Dotyczą uaktualnień podstawy prawnej - nowe teksty jednolite uchwał, na 

podstawie których ma być uchwalony regulamin. Zmianie ulegnie też konstrukcja 

wprowadzenia do regulaminu i § 1. 

Radny Czarkowski poprosił o wyjaśnienie jak rozumieć zapis § 23 dotyczący 

powiadamiania o zaistniałych problemach w świadczeniu usług w sposób 

zwyczajowo przyjęty. Jednocześnie zawnioskował, by dopisać w tym paragrafie 

„w szczególności przez powiadomienie Sołtysów za pomocą SMS i wywieszenie 

ogłoszenia na tablicy ogłoszeń.” W drugim wniosku Radny zaproponował, żeby w § 

22 ust. 2 skrócić okres po którym ZGK musi powiadomić odbiorców o fakcie 

zaistnienia awarii, tak by okres ten nie wynosił 8 godzin tylko 2. 

Przewodniczący przegłosował autopoprawki Burmistrza. 

W wyniku głosowania autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie 15 głosami „za”. 

Odnosząc się do wniosków Pana Czarkowskiego, Burmistrz zwrócił uwagę, że nie 

wszyscy Sołtysi ujawnili swoje prywatne telefony, a służbowych nie mają. 

W związku z powyższym nie ma możliwości powiadamiania wszystkich Sołtysów 

za pomocą SMS-ów. Co do skrócenia czasu po którym ma nastąpić powiadomienie 

o awarii, zasadnym jest, by okres ten nie wynosił 2 godziny, a 4. 

Przewodniczący przystąpił do głosowania zgłoszonych wniosków. 

Za zmianą terminu powiadamiania na 2 godziny opowiedział się 1 radny, przy 11 

głosach przeciw i 3 wstrzymujących się. 
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Za zmianą terminu powiadamiania na 4 godziny opowiedziało się 14 radnych, przy 

1 głosie wstrzymującym się. 

Za dopisaniem konieczności powiadamiania mieszkańców poprzez wysłanie 

wiadomości do sołtysa za pośrednictwem SMS i przez zawieszenie ogłoszenia na 

tablicy ogłoszeń sołeckich opowiedziało się 9 radnych, przy 6 głosach 

wstrzymujących się. 

Przewodniczący udzielił głosu Prezesowi ZGK Lwówek, który ubolewał nad faktem 

przegłosowanych poprawek, twierdząc, że średni czas usuwania awarii wynosi 4,5 

godziny. Konieczność powiadamiania mieszkańców przez wywieszanie ogłoszeń na 

tablicach sołeckich i wysyłanie SMS-ów wydłuży ten czas. Część pracowników 

zamiast likwidować awarię, będzie teraz musiała jeździć po gminie i rozwieszać 

powiadomienia. 

Ponieważ nie pojawiły się nowe wnioski i zapytania, Wiceprzewodniczący odczytał 

opinię ze Stałych Komisji, która była jednogłośnie pozytywna. Następnie 

przystąpiono do głosowania uchwały. 

Uchwała nr XLVI/295/2018 w sprawie: przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu, została przyjęta przez radnych 13 głosami „za”, przy 1 

głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały zmieniający: Uchwałę Nr XLI/245/2017 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie: Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 

2018 w gminie Lwówek. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że ze względu na nadwyżkę środków w budżecie GKRPA, ze 

względu na większe wpływy niż planowane w roku 2017, należy ww. środki 

rozdysponować. Burmistrz przedstawił propozycję podziału tych środków. 

Radny Trzybiński zainteresowany był usytuowaniem świetlic socjoterapeutycznych, 

na które przeznaczamy powyższe środki. 

Burmistrz odpowiedział, że świetlice te w zdecydowanej większości funkcjonują 

przy szkołach, po to by zapewnić odpowiednią kadrę. 

Radni nie wnieśli więcej zapytań. Przewodniczący poprosił o odczytanie opinii 

Stałych Komisji, która była jednogłośnie pozytywna. 



13 

 

Przystąpiono do glosowania uchwały. 

Uchwała nr XLVI/296/2018 zmieniająca: Uchwałę Nr XLI/245/2017 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie: Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2018 w gminie 

Lwówek, została przyjęta przez radnych 12 głosami „za” przy 3 głosach 

wstrzymujących się i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta i Gminy Lwówek. 

 

Sekretarz gminy, Pan Maciej Piechowiak przedstawił przyczyny dla których 

podjęcie niniejszej uchwały jest konieczne. W związku z wprowadzonym 

rozporządzeniem obniżającym wynagrodzenie niektórych pracowników 

samorządowych, w tym burmistrzów, niezbędne jest dostosowanie obecnych 

zarobków burmistrza do nowo wyznaczonych widełek. Sekretarz przypomniał, że 

w planie budżetowym na 2018 r. zaplanowaliśmy 5% podwyżki, zarówno dla 

pracowników samorządowych, jak i radnych, oraz sołtysów. Niestety ze względu na 

zamieszanie spowodowane nagrodami przyznanymi w rządzie, wskutek 

populistycznej decyzji Prezesa PiS konieczne jest obniżenie wynagrodzenia 

Burmistrza. Nawet gdybyśmy przyjęli maksymalne, możliwe nowe stawki 

poszczególnych składników wynagrodzenia burmistrza, tak jak zaproponowaliście 

to Państwo na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady, to i tak wynagrodzenie 

Burmistrza ulegnie obniżeniu o około 200 - 300 zł. 

Wiceprzewodniczący odczytał opinię Stałych Komisji Rady. Radni zaopiniowali 

projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie, przyjmując maksymalne wartości 

poszczególnych składników wynagrodzenia Burmistrza. 

Przystąpiono do głosowania uchwały. 

Uchwała nr XLVI/297/2018 w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta i Gminy Lwówek, została przyjęta przez radnych 14 głosami „za”, przy 1 

głosie przeciw i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 18. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr XLI/248/2017 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2018 

rok. 
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Burmistrz stwierdził, że od stałych komisji w projekcie uchwały nastąpiły liczne 

zmiany, dlatego ponownie zaprezentował zebranym propozycje zmian do budżetu na 

2018 rok (zmiany szczegółowo opisano w uzasadnieniu do niniejszej uchwały). 

Radni nie wnieśli zapytań. Przewodniczący poprosił o odczytanie opinii Stałych 

Komisji, która stanowiła, że Radni podczas Wspólnych Komisji przyjęli 

przedmiotowy projekt do wiadomości. 

Przystąpiono do glosowania uchwały. 

Uchwała nr XLVI/298/2018 zmieniająca: uchwałę nr XLI/248/2017 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie uchwały budżetowej na 

2018 rok, została przyjęta przez radnych 14 głosami „za” przy 1 głosie 

wstrzymującym się i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 19. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lwówek. 

 

Burmistrz przypomniał, że niniejsza uchwała jest konsekwencją uchwały 

budżetowej. Zwrócił również uwagę, że wskaźnik zobowiązań naszej gminy za rok 

2018 wynosi zaledwie 4,41%, przy dopuszczalnym 8%. Na rok 2019 wskaźnik ten 

wynosi natomiast 7,36%. 

Radni nie wnosili więcej pytań. Opinia stałych komisji jest taka sama, jak 

w przypadku uchwały budżetowej - Radni podczas Wspólnych Komisji przyjęli 

przedmiotowy projekt do wiadomości. 

Przystąpiono do glosowania uchwały. 

Uchwała nr XLVI/299/2018 w sprawie: w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lwówek, została przyjęta przez radnych 14 głosami 

„za”, przy 1 głosie przeciw i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 20. Odpowiedź na interpelacje. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy, Pan Długosz poinformował, że odpowiedzi na dzisiejsze 

interpelację zostanie udzielona na piśmie. 

 

Ad. 21. Wolne głosy i wnioski. 
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Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny poinformował zebranych o piśmie które 

wpłynęło do Biura Rady w sprawie uchwalenia herbu i flagi Lipki Wielkiej. 

Stowarzyszenie Nasz Dom Lipka Wielka podjęło inicjatywę, by na 100-lecie 

odzyskania niepodległości przez Polskę przywrócić utracony w trakcie II rozbioru 

Polski  herb  wsi Lipka Wielka. 

Przedstawiciel Sołectwa, Pan Wojciech Włodarski wyjaśnił zebranym sytuacje 

prawną, w tym oznajmił, że nie ma wymogu zwracania się do komisji heraldycznej, 

wystarczy tylko uchwała Zebrania Wiejskiego. Omówił również obecne propozycje 

i historie herbu i flagi Lipki Wielkiej. Zebranie Wiejskie zadecydowało o wyborze 

konkretnej propozycji. Pan Włodarski zaapelował również do innych sołectw o 

podjęcie takiej inicjatywy. 

Radny Wojciechowski zadał pytanie Burmistrzowi do kiedy można składać wnioski 

suszowe. 

Burmistrz odpowiedział, że oficjalnego terminu nie ma, płody nadal muszą być 

jednak na polu, nie można ich zebrać przed oszacowaniem przez komisję. 

Burmistrz nadmienił również, że już przeszło miesiąc temu zwrócił się do 

Wojewody z pismem o ogłoszenie gminy Lwówek terenem objętym klęską suszy. 

Do tej pory nic takiego jednak nie nastąpiło. Komisje suszowe mają rozpocząć pracę 

w przyszły wtorek. 

 

Ad. 22. Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

-Przewodniczący, Pan Przewoźny zamknął obrady XLVI sesji wypowiadając słowa: 

„Zamykam obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku”. 

 

 

Protokołował      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Maciej Piechowiak 

        /-/ Piotr Przewoźny 

 


